

## 有關\$100 HOMEPLUS 電子現金券條款細則：

1. 香港寬頻會於客戶成功安裝指定寬頻服務計劃後 4-8 個星期內，發送電郵通知，客戶需登入 MYHKBN (<https://www.hkbn.net/myhkbn/tc/login> 或下載 MYHKBN 手機應用程式並成功登入) 以領取電子現金券。
2. 客戶必須登記成為 HOMEPLUS 會員，方可使用 HOMEPLUS 電子現金券。如欲使用 HOMEPLUS 電子現金券，用戶須於 HOMEPLUS 官網或 HOMEPLUS 應用程式結賬時於「使用優惠碼」一欄輸入 HOMEPLUS 電子現金券碼，詳情請參閱 HOMEPLUS 網站上的購物指南 (<https://www.home-plus.hk/shopping-guide>)。
3. HOMEPLUS 電子現金券有效期請參閱相關電子現金券的條款及細則。
4. 此 HOMEPLUS 電子現金券不適用於購買 HOMEPLUS 電子券、1 號嬰兒奶粉及指定產品。
5. 此 HOMEPLUS 電子現金券只可使用一次。
6. 每張訂單最多只可使用一個 HOMEPLUS 電子現金券/優惠碼/電子禮券。
7. 個別商戶設有最低消費要求，詳情請參閱 HOMEPLUS 網站上的支援中心 (<https://www.home-plus.hk/support-center>)。
8. HOMEPLUS 電子現金券不設退款，不得轉售，不可兌換現金，亦不可用作運費減免。
9. HOMEPLUS 電子現金券不可與其它優惠同時使用。
10. HOMEPLUS 電子現金券使用受條款及細則約束，請參閱 <https://www.home-plus.hk/generalterms>。
11. 如有任何爭議，HOMEPLUS (HONG KONG) LIMITED 將擁有最終決定權。
12. 如有任何問題，請電郵至 [contact@home-plus.hk](mailto:contact@home-plus.hk) 與 HOMEPLUS 客戶服務團隊聯絡。

## **Terms and Conditions of \$100 HOMEPLUS E-cash Coupon:**

1. HKBN will send the HOME+ E-cash Coupon notification email to Subscriber's email address within 4-8 weeks after successful installation of the designated Broadband service plan. Subscriber shall collect the HOME+ E-cash Coupon through MYHKBN (<https://www.hkbn.net/myhkbn/en/login> or download and successfully login MYHKBN APP).
2. Customer must already be registered as a HOMEPLUS member to enjoy the HOMEPLUS e-cash coupon. To use the HOMEPLUS e-cash coupon, customer must input the promo code at the HOMEPLUS website or HOMEPLUS APP before checkout to the offer. For details, please refer to shopping guide on HOMEPLUS website (<https://www.home-plus.hk/shopping-guide>). (Chinese only).
3. Please refer to the Terms & Conditions on the HOMEPLUS E-cash Coupon regarding the valid period.
4. This HOMEPLUS E-cash Coupon is not applicable to purchase of HOMEPLUS eCoupon, stage 1 milk formula and designated products.
5. This HOMEPLUS E-cash Coupon can be used once only.
6. Only one HOMEPLUS E-Cash Coupon/promo code /eVoucher can be used for each order.
7. Minimum purchase amount applicable for individual merchants. For details, please visit support center on HOMEPLUS (<https://www.home-plus.hk/support-center>). (Chinese only)
8. This HOMEPLUS E-cash Coupon is non-refundable/change, cannot be redeemed for cash, or used to offset delivery fees.
9. This HOMEPLUS E-cash Coupon cannot be used in conjunction with other offers.
10. The use of this HOMEPLUS E-cash Coupon is subject to the terms & conditions of HOMEPLUS. For details, please refer to: <https://www.home-plus.hk/general-terms> (Chinese only)
11. In case of any disputes, HOMEPLUS (HONGKONG) Limited retains the rights of final decision.
12. For enquiries, please contact HOMEPLUS customer services team by emailing [contact@homeplus.hk](mailto:contact@homeplus.hk).